
Jokihelmen opiston johtokunta § 40 15.12.2020

Johtokunnan jäsenten kyselyt ja aloitteet

Jokhjoht 15.12.2020 § 40
Kuullaan johtokunnan jäsenten kyselyitä ja aloitteita.

Marjatta Seppä selvittää Kärsämäen uimahallin remontin tilannetta.
Arto Ylikulju kiitteli Oulaisten uusista tiloista. Rajoitusten poistuttua
johtokunta haluaa pitää kokouksen Oulaisten uusissa tiloissa.

Päätös:

 Merkitään tiedoksi.
 ______


